
 

 

Interpellation till socialnämndens ordförande 

Hur påverkas socialnämndens verksamhet? 

I slutet på februari kom ett brev från generaldirektören för 
Arbetsförmedlingen, Mikael Sjöberg, till vår kommun (bifogas).  
 
I inledningen och längre fram i texten sägs följande:  
 
Arbetsförmedlingen står inför sin största förändring 
 

 Budgeten som riksdagen antagit och januariavtalet innebär att Arbetsförmedlingen 
som vi känner den idag inte existerar 2021.  

 

 Vi på Arbetsförmedlingen ser det som avgörande med en fortsatt samverkan med 
kommuner och andra myndigheter för att kunna skapa möjligheter till god service, 
inte minst i glesbygd. 

 
Förra veckan informerades Vänersborgs kommun om att 
arbetsförmedlingens kontor i Vänersborg kommer att stängas. Även kontoret 
i Mellerud kommer att läggas ner. 
 
Med tanke på att socialnämnden i ett flertal av förvaltningens verksamheter 
har etablerat värdefulla samverkansformer med arbetsförmedlingen, känner 
jag en stor oro att den andra myndighetens förändrade situation kan dra med 
sig stora följdverkningar hos oss. 
 
Jag vill därför be socialnämndens ordförande att ge oss förtroendevalda i 
kommunfullmäktige aktuell information i den utsträckning det är möjligt och 
svara på följande fråga: 
 
Vad betyder förändringarna hos arbetsförmedlingen för 

Vänersborgs kommun i allmänhet och för socialförvaltningens 

verksamhet i synnerhet?  
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